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AMontagut 
continuen el 
president i 
l'entienador 

p.p. 

Montagut.- Després de no 
haver assolit l'ascens de catego
ria,' el Montagut ja prepara la 
propera temporada, en vistes a 
intentar-ho per segon any 
consecutiu. 

Pe moment, tant l'actual pre
sident Jaume Guix, com l'entre
nador que ha dirigit l'equip du
rant tota la temporada, Jaume 
Costa, seguiran en els seus res
pectius càrrecs. 

Per la seva banda, Jaume 
Guix era conscient que «varen 
tenir autèntica mala sort ja 
que enfront l'Agullana vàrem 
arribas* molt minvats de juga
dors, perqgè una vegada més 
les lesions no ens varen res
pectar. Per exemple, l'últim 
partit va jugar un centrecam-
pis>f e de porter, ja que tots dos 
els' teníem lesionats». 

De cares a la propera tempo
rada, les expectatives són «les 
màximes, i nosaltres per la 
nostra banda intentarem fer 
un equip prou competitiu per 
aspirar un cop més a una de 
les places d'ascens. Aquest 
any no hem tingut sort, però 
ho tornarem a provar. Ara bé, 
si les lesions continuen sense 
respectar-nos, segurament 
estarem molts anys a Segona 
Regional». 

també va voler fer un incís 
respecte d'unes declaracions 
d'uns mitjans d'informació de 
Figueres, els quals deien que no 
es podia anar al camp del Mon
tagut, ja que podria ser perillós. 
«Tot va venir quan la Televisió 
de Figueres va dir que després 
del que havia passat en el 
camp de l'Agullana era molt 
perillós anar a Montagut. 
Francament, se'ns va tractar 
mòlt malament i la veritat és 
que l'Agullana va venir, va ju
gar i no va passar absoluta
ment íes. Nosaltres som per
sones i no pas salvatges». 

Tornant a temes merament 
esportius, va declarar que «hem 
tingut una bona temporada 
en l'aspecte esportiu, i finsen 
l'eçortòmic, on segurament hi 
haurà un lleuger superàvit». 

A falta d'alguns reforços d'última hora 

El Pals ja té pràcticament feta la 
plantilla de la temporada vinent 
Giró, Chamorro (Guíxols), Pujol (Torroella) i Matas, les incorporacions 

PERE PLANAS 
Pals.- Els clubs ja comencen a 

preparar la temporada vinent, i el 
Pals evidentment no és l'excepció. 
Pepín Lara, que serà l'home encar
regat de portar l'equip per bon camí 
en la Regional Preferent és consci
ent que s'ha de formar una plantilla 
amb gent jove i que tingui moltes 
ganes de jugar. Per tant, el Pals, ja 
té la seva plantilla pràcticament for
mada, a excepció lògica d'una sèrie 
de reforços que vindran en les pro
peres setmanes. 

Giró i Chamorro del Guíxols seran 
dos homes importants, dins els es
quemes de joc del conjunt costa
ner, donat que ja coneixen de so
bres la categoria. Pujol, del 
Torroella, ha estat també una de les 

Pujolràs serà una de les baixes del Pals. 

incorporacions que s'han aconse
guit, després de la desbandada ge
neral que s'ha produït a terres del 
Montgrí. Finalment, el juvenil del 
Figueres, Matas, ha estat l'última 
incorporació feta. 

En el capítol de baixes, s'han 
produït les de Pujolràs, Sabench, 
Vilache, Quintana,.Rodri i Martí, la 
gran majoria d'ells per motius mera
ment profesionals, ja que la feina 
els era totalment incompatible amb 
la pràctica tant continuada del fut
bol. Fent referència a la resta de la 
plantilla, Pepín Lara és queda amb 
la gran majoria del bloc de l'any 
passat, que sens dubte va ser l'au
tèntica revelació del campionat. 
Homes com Enric, Diego, Valero, 
Pozo, Pujades, Agustí, Ripoll, Paco 

i Toni López, Alonso, Cano, Quito, i 
Zarco seguiran a l'equip. 

El míster del Pals deia que «estic 
content de la manera amb què 
s'estan portant les negociacions, 
i el cert és que el fitxatges que 
hem fet fins el moment, podem 
considerar-los com a molt posi
tius». Encara que també era cons
cient q ue «s'ha de comptar amb la 
gent jove, ja que en aquests mo
ments anar a buscar jugadors de 
renom està fora de l'abast de les 
nostres previsions econòmi
ques». Finalment va voler posar 
especial accent en el tema econò
mic «aquest any d'una cosa po
dem estar satisfets, i es del fet 
que tots els jugadors han cobrat 
fins a l'última pesseta». 

El Coma Cros ja té la plantilla connpleta 

Joan Carreres i Sergi 
Gonzalez, de l'Anglès, 

darrers fitxatges 
P.P. 

Salt.- Després de concretar-se 
els fitxatges d'Albert Serrat com 
entrenador de l'entitat, el cert és 
què el club saltenc no para de treba
llar per buscar un equip prou com
petitiu de cares a la propera tempo
rada a Primera Regional. Joan 
Caí-reres i Sergi Gonzalez han estat 
les últimes incorporacions del 
Coma Cros, el qual d'aquesta ma-
neca ja té la plantilla completa, do
nat que enaquests moments comp
ta amb un total de 27 jugadors, i 
segons deia Josep Borrell, que serà 
l'home encarregat de portar les fun
cions directives del primer equip 
«segurament, f després de parlar 
amb Serrat, l'equip estarà format 
apii-oximadament de 16 jugadors, 
i tries juvenils. També caldrà veu
re el rendiment que poden fer les 
noves incorporacions, encara 
que estic convençut que seran 
del tot positives». 

Directiva 

Cal dir que el Coma Cros ha so

fert una sèrie de retocs en la seva 
organització esportiva. Josep Bor
rell serà l'home encarregat del pri
mer equip. Josep Yanez controlarà 
els dos equips de juvenils, cadets i 
infantils. Finalment Domingo Àlva-
rez portarà la coordinació del dos 
alevins i benjamins. 

Retornant al primer equip, cal dir 
que el proper dimecres 10 de juliol a 
dos quarts de nou del vespre en 
primera convocatòria, i a les nou en 
segona, tindrà lloc a l'Escola d'a
dults de Salt l'assemblea ordinària 
de socis del Coma Cros. Els temes a 
debatre seran els resultats obtin
guts pels diferents equips de base, i 
també el tema econòmic, que es 
tancarà sense dèficit. Finalment, es 
donarà la configuració de la junta 
directiva que queda igual que l'any 
passat, amb el canvi pel que Josep 
Ventura serà el nou president de 
l'entitat, en el lloc de Pere Mas, el 
qual per motius laborals no pot con
tinuar en el càrrec, encara que ho 
farà com a soci i col·laborador. 

Josep Borrell deia que «si d'una 

Alguns jugadors de l'Anglès canviaran de samarreta (Foto PABLITO jr). 

cosa puc estar content fins al 
moment, és que tots els jugadors 
que hem temptejat ens han dit 
que sí. En aquests moments te
nim la plantilla que nosaltres vo
líem, i ara només falta que els 
resultats siguin positius». 

Les expectatives de cares a la 
propera temporada del Coma Cros, 
segons Borrell no són altres que 
«intentar estar entre els sis pri
mers. .La categoria naturalment 
s'ha devaluat una mica, ja que 
equips com el Pals, Roses, Salt i 
Hostalric hi donaven molta po
tencialitat, però també és cert 

que encara en queden d'altres 
prou forts, com l'Escala, Aro, 
Bisbalenc, Ripoll i nosaltres, que 
intentarem estar entre aquests 
llocs de privilegi». Cal dir que la 
presentació de l'equip serà el pro
per dia 19 d'aquest mes de juliol a 
les vuit del vespre. 

Una de les coses que tenia molt 
clares el vice-president de l'entitat 
saltença és que «avui dia, anar a 
bupsar jugadors a fora suposa un 

' risc realment molt gros. A més et 
demanen unes quantitats que no 
es poden pagar de cap de les 
maneres». 

Uuís López <(Gavà», 
president electe 
del Caldes 

p.p. 

Caldes de Malavella.- Des
prés dels nombrosos problemes 
electorals que ha patit el Caldes, 
sembla que finalment es podrà 
començar a parlar que per a la 
propera temporada el club tin
drà un nou presiderit. En principi 
Lluís López «Gavà» serà l'home 
que portarà les regnes del c!ub si 
no és que a l'assemblea de socis 
i compromissaris que tindrà lloc 
dissabte que ve no es presenta 
ningú més. En aquests mo
ments López ja és president 
electe, i només falta que els so
cis donin la seva aprovació. 

Segons assenyalava el proba
ble futur president del Caldes 
«els meus punts de treball són 
dos i molt ben determinats. Ei 
primer d'ells és intentar confi
gurar un equip que pugui llui
tar per intentar l'ascens, ja 
que tothom ja està una mica 
fart d'estar a la Segona Regio
nal. Realment si poguéssim 
estar a Primera, segurament 
les taquilles serien molt mi
llors, i el problema de despla
çaments no hi és, ja que Lla
gostera, Sils, Vidreres i 
d'altres estan molt a la vora. 
Per aquest motiu, Josep Pou, 
un entrenador prou recone
gut, serà l'home encarregat 
de portar l'equip a Primera». 

L'altre dels punts bàsics a te
nir presents, segons Lluís López 
és «la configuració d'una 
bona base, que estaria for
mada per un coordinador i 
una sèrie d'ajudants, que tin
drien tot el suport de la junta 
directiva i que a més les sub
vencions que es reben del 
Consistori local, anirien totes 
cap a la pedrera». 

En resum, doncs, una assem
blea que promet ser bastant in
teressant, en la qual el Caldes 
pot començar a veure les aigües 
un xic més clares. 

Tesifón Herrera 
serà el president i 
entrenador del 
Pena Tertúlia 

Girona.- Pocs casos hi ha en 
el món del futbol com el de 
Tesifón Herrera, membre fun
dador de l'agrupació futbolística 
del Pena Tertúlia, i que de cares 
a la propera temporada desen
voluparà dos càrrecs prou signi
ficatius dins un club de futbol. 
Serà el president i a la vegada 
l'entrenador de l'equip de Sego
na Regional. Sànchez Ros, que 
fins al moment era el president, 
ha deixat el càrrec encara que 
seguirà vinculat a la junta 
directiva. 

Està per veure si els resultats 
d'aquesta jugada a dues bandes 
surt bé a Herrera. 

Joan Reig 
entrenarà el 
Cornellà 91/92 

Cornellà de Terri.- Joan 
Reig, que la passada temporada 
va estar portant |es regnes del 
Sant Pere Pescador de Tercera 
Regional, serà l'home encarre
gat d'intentar conduir el Corne
llà a la Primera Regional. Les 
expectatives que s'han fona
mentat sobre l'equip de Cornellà 
són molt optimistes,'i com deia 
Josep Comalat, actual presi
dent de l'entitat «l'únic objec
tiu de cares a la propera tem
porada, serà ei d'intentar 
pujar de categoria». 
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